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BR-03.0012.1.7.1.2022 

 

Protokół nr 54/2022 

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Krakowa, 

które odbyło się 11 stycznia 2022 roku 

za pośrednictwem wideokonferencji  

oraz poczty elektronicznej. 

 

Przewodnicząca Komisji Agata Tatara 5 stycznia 2022 roku zwołała posiedzenie Komisji 

Edukacji Rady Miasta Krakowa na 11 stycznia 2022 r. O zwołaniu posiedzenia zostali 

powiadomieni drogą elektroniczną wszyscy członkowie Komisji. 

 

Proponowany porządek posiedzenia obejmował: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie inicjatywy uchwałodawczej Komisji zmieniającej uchwałę nr XXIII/507/19 

Rady Miasta Krakowa z dnia 28 sierpnia 2019 r. w sprawie Regulaminu określającego 

niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach 

i placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłaty za korzystanie z miejsc noclegowych 

w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Krakowie, ul. Grochowa 21 (druk nr 2422). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia terenu działania samorządowych 

poradni psychologiczno-pedagogicznych, w tym poradni specjalistycznych 

prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków (druk nr 2395). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 

Podstawowej nr 54 im. Juliana Tuwima w Krakowie poprzez utworzenie innej lokalizacji 

prowadzenia zajęć przy ulicy Kolnej 2 (druk nr 2396). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 

Podstawowej nr 97 im. Joachima Lelewela w Krakowie poprzez likwidację innej 

lokalizacji prowadzenia zajęć przy ulicy Cechowej 57 (druk nr 2397). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 

Podstawowej nr 97 im. Joachima Lelewela w Krakowie poprzez likwidację innej 

lokalizacji prowadzenia zajęć przy ulicy Zagaje 42  (druk nr 2398). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 

Podstawowej nr 66 im. Edwarda Dembowskiego wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr 7 w Krakowie poprzez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć 

przy ulicy Lubostroń 1 (druk nr 2399). 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie skierowania do Ministra Obrony Narodowej 

wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego 

w XVI Liceum Ogólnokształcącym w Krakowie oraz zobowiązania do ponoszenia przez 

Gminę Miejską Kraków kosztów kształcenia w oddziale przygotowania wojskowego 

przekraczających wydatki bieżące ponoszone na jednego ucznia w pozostałych 

oddziałach szkoły (druk nr 2421). 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Zespołu Szkół 

Specjalnych nr 2 w Krakowie poprzez zmianę siedziby Zespołu Szkół Specjalnych nr 2 
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z ul. Śniadeckich 10 na ul. Babińskiego 29 oraz utworzenia dodatkowej lokalizacji 

prowadzenia zajęć Przedszkola Specjalnego nr 8, Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 122 

im. Janusza Korczaka i XXXIV Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego  im. Profesor 

Marii Orwid przy ul. Śniadeckich 10 (druk nr 2432). 

12. Przyjęcie Planu pracy Komisji na 2022 rok. 

13. Sprawy bieżące. 

14. Oświadczenia, komunikaty. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie 11 stycznia 2022 roku prowadziła Agata Tatara – przewodnicząca Komisji. Udział 

w nim wzięli członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu oraz goście.  

W związku z trybem hybrydowym posiedzenia, na części zdalnej były omówione punkty 

merytoryczne, natomiast głosowania odbyły się w formie korespondencyjnej. Ostateczny 

termin nadsyłania odpowiedzi został ustalony na 11.01.2022 roku do godz. 20:00. 

 

Ad 2. Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia. Został 

on przyjęty przez aklamację w brzmieniu jak powyżej. 

 

Ad 3.  Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIII/507/19 Rady Miasta Krakowa z dnia 28 

sierpnia 2019 r. w sprawie Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 

Miejską Kraków zreferował radny Łukasz Wantuch. 

Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali: radna Teodozja Maliszewska, przewodnicząca Agata Tatara, prezes ZNP 

Odział Kraków - Nowa Huta - Robert Lang, IV Zastępca Prezydenta Anna Korfel-Jasińska, 

Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Domańska, radna Małgorzata Jantos, prezes ZNP Odział 

Kraków - Śródmieście Tomasz Wilczyński, przedstawicielka ZNP Odział Kraków-Podgórze 

Małgorzata Gancarczyk. 

 

Komisja stosunkiem głosów: 8 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (1 osoba nie wzięła 

udziału w głosowaniu) przyjęła inicjatywę uchwałodawczą.   

 

Ad 4.  Projekt uchwały w sprawie opłaty za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym 

Schronisku Młodzieżowym w Krakowie, ul. Grochowa 21 (druk nr 2422) zreferowała Anna 

Domańska - Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrała przewodnicząca Agata Tatara. 

Dodatkowych wyjaśnień udzieliła Anna Domańska - Dyrektor Wydziału Edukacji. 
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Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (2 osoby nie wzięły 

udziału w głosowaniu) wydała opinię pozytywną dla projektu uchwały według druku nr 2422 

(Opinia nr 204/2022 z dnia 11.01.2022 roku).  

 

Ad 5. -11. 

Następnie projekty uchwał z punktów 5-11 porządku posiedzenia zreferowała Anna Domańska 

- Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

W dyskusji głos zabrała przewodnicząca Agata Tatara. 

Dodatkowych odpowiedzi i wyjaśnień udzieliła: Anna Domańska - Dyrektor Wydziału Edukacji. 

 

Ad 5. Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (2 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu) wydała opinię pozytywną dla projektu uchwały według druku nr 

2395 (Opinia nr 205/2022 z dnia 11.01.2022 roku).  

 

Ad 6. Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (2 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu) wydała opinię pozytywną dla projektu uchwały według druku nr 

2396 (Opinia nr 206/2022 z dnia 11.01.2022 roku).  

 

Ad 7. Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (2 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu) wydała opinię pozytywną dla projektu uchwały według druku nr 

2397 (Opinia nr 207/2022 z dnia 11.01.2022 roku). 

 

Ad 8. Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (2 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu) wydała opinię pozytywną dla projektu uchwały według druku nr 

2398 (Opinia nr 208/2022 z dnia 11.01.2022 roku). 

 

Ad 9. Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (2 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu) wydała opinię pozytywną dla projektu uchwały według druku nr 

2399 (Opinia nr 209/2022 z dnia 11.01.2022 roku). 

 

Ad 10. Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (2 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu) wydała opinię pozytywną dla projektu uchwały według druku nr 

2421 (Opinia nr 210/2022 z dnia 11.01.2022 roku). 

 

Ad 11. Komisja stosunkiem głosów: 7 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się (2 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu) wydała opinię pozytywną dla projektu uchwały według druku nr 

2432 (Opinia nr 211/2022 z dnia 11.01.2022 roku). 

 

Ad 12. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że propozycję planu pracy na 2022 rok Państwo 

Radni otrzymali na skrzynkę email oraz zapytała o dodatkowe propozycje. 

Głos zabrał radny Łukasz Wantuch, który poinformował, że będzie zgłaszać za pośrednictwem 

poczty elektronicznej propozycje punktów na posiedzenie zaplanowane na luty;  

Pani Przewodnicząca poinformowała, że w najbliższym czasie planowana jest wspólna Komisja 

wraz z Komisją Ekologii i Ochrony Powietrza w zakresie edukacji ekologicznej; radna 
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Małgorzata Jantos zaproponowała wspólne posiedzenie wraz z Komisją Kultury i Ochrony 

Zabytków w temacie edukacji muzealnej. 

Głos w tym punkcie zabrała także radna Teodozja Maliszewska w sprawie koordynacji zadań 

związanych z edukacją ekologiczną oraz ponownie przewodnicząca Agata Tatara informując o 

działaniach jakie chciałaby podjąć w związku z rokiem Marii Konopnickiej i pozytywizmu.  

 

Ad 13. Spraw bieżące. 

W sprawach bieżących głos zabrał radny Łukasz Wantuch w sprawie zmniejszonej kwoty 

bazowej dotacji dla przedszkoli niesamorządowych.  

Wyjaśnień w tej sprawie udzieliły Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Domańska oraz IV Zastępca 

Prezydenta Miasta Krakowa Anna Korfel-Jasińska.  

Głos w tej sprawie zabrała także Przewodnicząca Agata Tatara oraz radna Teodozja 

Maliszewska.  

Przewodnicząca Agata Tatara pytała również o kwestię organizacji konkursów na stanowiska 

dyrektorów w placówkach oświatowych.  

Odpowiedź w tej sprawie udzieliła IV Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa Anna Korfel-

Jasińska.  

Radny Łukasz Wantuch poruszył kwestię podwyżek cen gazu i energię elektryczną jako 

elementu, który wpłynie na funkcjonowanie niepublicznych przedszkoli. 

Głos w tej sprawie zabrała Przewodnicząca Agata Tatara, dyrektor jednego z przedszkoli 

samorządowych oraz 1 inny mówca.  

 

Ad 14.  Oświadczeń, komunikatów nie wygłoszono.  

 

Ad 15. Wobec zrealizowania punktów porządku, posiedzenie zakończyło się o godz. 20:00 w dniu 

11 stycznia 2022 roku.  

 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Rady Miasta Krakowa 

 

 

 

/-/ Agata Tatara 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Ewelina Garbacka-Kalemba 

Kancelaria Rady Miasta Krakowa 


